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Vragen van het lid Van Nispen (SP) aan de Minister voor Rechtsbescherming 
over het bericht dat het budget voor mediation in strafzaken bijna op is 
(ingezonden 16 september 2019). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het artikel «Budget voor mediation in strafzaken is bijna 
op, landelijk coördinator luidt noodklok»?1 Wat zijn hier de oorzaken van? 
Deelt u de mening dat het onwenselijk is dat mediation in strafzaken zou 
stagneren? 

Vraag 2
Verwacht u dat de gesprekken over het budget tijdig afgerond kunnen 
worden om een stop op nieuwe mediationtrajecten te voorkomen? Zo nee, 
wat gaat u doen om er toch voor te zorgen dat er budget beschikbaar is voor 
nieuwe trajecten? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat juist het succes van mediation in de rechtspraak 
voldoende budget verdient, juist ook omdat mediation bijdraagt aan de 
verlichting van de werkdruk in andere delen van de strafrechtketen en het 
voor alle betrokkenen vaak, om allerlei redenen, voordelen heeft? 

Vraag 4
Wat gaat u doen om deze problemen de komende jaren te voorkomen?

1 https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20190913_90078499/budget-voor-mediation-in-
strafzaken-is-bijna-op-landelijk-coordinator-luidt-noodklok
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